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Mødereferat 28. april 2021 

 

På grund af Corona - har der ikke været afholdt møde siden 9. marts 2020. 

1. Mødet blev afholdt hos Conny Pedersen, Kappendrup, hvor Arne Erlund bød velkommen. 
 

Bestyrelsesmedlemmer der var fremmødt: 
Arne Erlund, Conny Pedersen, Allan Ewertsen, Bente Rasmussen, og Gurli Toft. 
 
Afbud fra: Kristian Lajgaard Pedersen, Nikolaj Jangaard, Brian Kristensen og Hans Jørgen Larsen. 
 

2. Dagsordenen blev godkendt. 
 

3. Referatet fra den 8. januar 2020 blev godkendt. 
 

4. Lokalrådets årsmøde blev afholdt mandag den 9. marts 2020 på Heldagsskolen, Horsebækvej 97, 
5450 Otterup kl.19.00. 

 
 På valg var: 
 

• Arne Erlund  Blev genvalgt 
• Bente Rasmussen  Blev genvalgt 
• Kurt Skov Andersen  Ønskede ikke genvalg 

 
 
 Ny bestyrelsesmedlem:  Hans Jørgen Larsen Lunde 
 
 
 Valg af 2 suppleanter for en 1 årig periode. 
 

• Gurli Toft   Blev genvalgt 
• Brian Kristensen  Blev genvalgt 

 
 

5. Økonomi: 
 
Der er 4.248,92 kr i kassebeholdingen. 

 
6. Meddelelser fra bestyrelsen: 

 
Min Landsby - der bliver oprettet en app - hvor man kan hente oplysninger om hvad der sker i - Min 
Landsby. 
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7. Sager til drøftelse: 

a) Der blev talt om de høje gebyrer banken opkræver - for at lokalrådet har lidt penge 
indestående i banken. 

b) Der skal indkøbes et nyt flag til Lunde - til den offentlige plads. Der vil blive søgt om nyt flag 
ved Danmarkssamfundet, ved afslag køber vi et selv. 

c) Der er installeret solceller på containeren, men der mangler lidt udluftning.Loppemarked 
på Kappendrup torv: afholdes søndag den 6. juni 2021. 

d) Der afholdes sommerfest på Kappendrup torv 2021, datoen oplyses senere. 

e) Gadekæret i Fremmelev skal renoveres - da opbygningen ud mod vejen er revnet, men den 
hører under Nordfyns Kommunen. 

8. Næste Møde: 

Onsdag den 16. juni hos Arne Erlund Emmelevvej 47, Kappendrup 
 

9. Eventuelt: 
 

Det blev nævnt at blomsterløgene som Arne Erlund har gravet ned ved alle byskiltene ikke er 
kommet op nogen af stederne. Det er underligt. 
 
Det blev nævnt at det ville være dejligt, hvis der blev opsat et toilet ved holdepladsen på 
Slettensvejen lige ved krydset Mosegyden. Der er opsat borde og flere affaldsspande, men ikke 
et toilet ????  —— den er meget besøgt. 

 
Årsmødet 2021 er blevet aflyst da der ikke har været nogen aktivitet siden sidste årsmøde 
 
 
Referent: Gurli Toft 


